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11 stycznia 2022
Niedawna  decyzja  Sejmu  ws.  nowelizacji  ustawy  medialnej
wywołała w mediach prawdziwą burzę. Gdyby weszła w życie,
zakazałaby  posiadania  udziałów  większościowych  w  polskich
mediach  kapitałowi  pochodzącymi  spoza  Europejskiego  Obszaru
Gospodarczego, między innymi stacji TVN, której właścicielem
jest amerykańskie Discovery.

W wywiadzie dla tygodnika „Sieci” szef PiS Jarosław Kaczyński
przyznał, że jest zaskoczony wetem prezydenta Andrzeja Dudy.
„Nie  ukrywam,  że  weto  prezydenta  do  nowelizacji  ustawy
medialnej zaskoczyło mnie. Miałem powody, by sądzić, że ustawa
zostanie  skierowana  do  Trybunału  Konstytucyjnego”  —
powiedział.

„To było konieczne o tyle, że wprowadzone w drugim czytaniu
poprawki  zgłoszone  przez  Konfederację  w  oczywisty  sposób
naruszały  prerogatywy  prezydenta,  a  zatem  konstytucję.  Co
więcej, takich zmian, o charakterze ustrojowym, nie można też
wnosić w drugim czytaniu ustawy” — wyjaśniał.

Na  pytanie,  czy  jest  już  gotowy  „głośny  projekt  reformy
sądownictwa”, lider partii rządzącej odpowiedział: „Jest, ale
przecież panowie wiedzą, że nie ma pewności, iż po uchwaleniu
wszedłby w życie. To nas powstrzymuje”. Zapytany, czy jest
możliwa zmiana formy organizacji wymiaru sprawiedliwości do
tej  żądanej  przez  Unię  Europejską,  wicepremier  odparł,  że
kwestia Izby Dyscyplinarnej została przez samą partię podjęta,
bo  z  różnych  powodów  Izba  w  tym  kształcie  nie  spełniła
oczekiwań.

„To była nasza decyzja” — podkreślił. „Jest projekt, który
jednak nie może się zmienić w akt prawny, ale nie z powodów
relacji z Unią, lecz naszych wewnętrznych relacji” — dodał.
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